

# 2020上海国际物流展CEMAT|上海物流展报名处

|      |                           |
|------|---------------------------|
| 产品名称 | 2020上海国际物流展CEMAT 上海物流展报名处 |
| 公司名称 | 上海市隆橙营销策划中心               |
| 价格   | .00/个                     |
| 规格参数 |                           |
| 公司地址 | 闵行区                       |
| 联系电话 | 15121196695 17269427257   |

## 产品详情

2020亚洲国际物流技术与运输系统展览会

——物料搬运，自动化技术，运输系统和物流的国际盛会

举办时间：2020年11月3-6日

举办地点：上海新国际博览中心

展会规模：超90000平米，超750家展商

主办单位：中国物流与采购联合会 中国 机械工程学会 汉诺威米兰展览（上海）有限公司  
德国汉诺威展览公司

亚洲物料搬运和 物流

技术行业最具规模的国际展会之一——亚洲国际物流

技术与运输系统展览会（简称亚洲物流展

）自2000年以来已成功举办了20届，作为德国汉诺威全球工业系列展的一员，CeMAT ASIA始终秉承德国汉诺威展会科技、创新及服务的先进理念，立足中国市场，为各展商提供高端专业展示平台。

中国 物流与采购联合会副会长蔡进在会上表示：“亚洲物流展见证了中国物流装备与技术的发展，它符合中国经济的发展方向。”2019年的CeMAT

ASIA将会迎来里程碑式的20周年，“智慧物流

”的理念将再一次迎来全面升级与深化。展会展出面积、展品质量、专业观众数量预计均将达到历史新高。除此之外更有一系列精彩纷呈

的会议与活动配套上演。在这里，物流

全行业的国际关键角色将汇聚一堂，共同探讨关于物流智能化，物流先进制造、物联网以及物流

4.0的潮流与未来。CeMAT ASIA将是你绝对不容错过的一届盛会。

展品范围：

机械搬运设备及配件，仓储技术与车间设备，包装与订单拣选设备，装载技术，物料搬运技术，仓储技术与物流系统，交通工程，内部物流系统与软件，物流服务与外包等

2020 Asia international logistics technology and transportation system Exhibition

——International event of material handling, automation technology, transportation system and logistics

Time: November 3-6, 2020

Venue: Shanghai New International Expo Center

Exhibition scale: over 90000 square meters, over 750 exhibitors

Organizer: China Federation of logistics and purchasing, China Society of mechanical engineering, Hanover Milan Exhibition (Shanghai) Co., Ltd., Hanover exhibition company, Germany

Asia international logistics technology and transportation system exhibition, one of the largest international exhibitions in Asian material handling and logistics technology industry, has been successfully held for 20 times since 2000. As a member of the global industrial series exhibition in Hanover, Germany, CeMAT Asia has always been adhering to the advanced concept of technology, innovation and service of Hannover exhibition in Germany. Based on the Chinese market, Asia provides high-end professional exhibition platform for all exhibitors.

Cai Jin, vice president of China Federation of logistics and purchasing, said at the meeting: "Asia Logistics Exhibition witnessed the development of China's logistics equipment and technology, which is in line with the development direction of China's economy." In 2019, CeMAT Asia will usher in a landmark 20th anniversary, and the concept of "smart logistics" will once again usher in a comprehensive upgrade and deepening. The exhibition area, the quality of exhibits and the number of professional visitors are expected to reach a record high. In addition, there are a series of wonderful meetings and activities. Here, the international key roles of the whole logistics industry will gather together to discuss the trend and future of intelligent logistics, advanced logistics manufacturing, Internet of things and logistics 4.0. CeMAT Asia will be a great event you can't miss.

Scope of exhibits:

Mechanical handling equipment and accessories, warehousing technology and workshop equipment, packaging and order picking equipment, loading technology, material handling technology, warehousing technology and logistics system, transportation engineering, internal logistics system and software, logistics service and outsourcing, etc